
 

Åby – Åbyhøj Fællesråd – Bestyrelsesmøde d.22 Oktober 2024 

Deltagere: Poul – Thorkild – Kasper – John – Lars – Kasper O – Bo – Leif – Giovanna – Jesper 

Punkt 1 – Godkendelse af referat fra sidste møde 

Godkendt 

Punkt 2 – VigCg nyt fra Åbyhøj 

Møde ang Folkehuset Åbyhøj d.28 Oktober 24: Giovanna, Bo ,Thorkild og John (Regner med at deltage). 

Tunnel under Søren Frichs vej: nyt maleri – Vi håber ikke at der kommer graffiC i denne omgang. 

Der er fældet en del træer for Cden i Åbyhøj. Der er både meninger for og imod deVe.  

Mulighed for at arbejde på en bedre træ poliCk i Aarhus Koimmune. (hVps://aarhus.dk/demokraC/planer-
og-poliCkker/natur-og-miljoe/traepoliCk) 

Punkt 3 – Torvemarkedet 

2 faste pt på torvet (fiskemanden og Samsø Grønt), og så er der noget kosmeCk og yoga, syltetøj og noget 
bageri. Og nogen gange er slagter Fisker der. 

Der skal meget gerne ske en fremdri\ – både på kunde siden og handel. 

Der er indkaldt Cl borgermøde om torvemarkedet d. 30 Oktober 24 på Åby bibliotek. 

Markedsføring: Kasper og Jesper 

Ordstyrer Cl mødet – der bliver arbejdet på det. 

Punkt 4 – Deltagelse i møder 

Klima plan for Aarhus Kommune: Bo deltager 

Grøn plan for trafik osv: Bo deltager 

Punkt 5 –  Indkaldelse, flytning og aflysning 

Kalender styring og dagsorden: sekretæren for ÅÅF 

Hjemmesiden og Facebook: Jesper og Kasper 

Punkt 6 – Hvad sCler vi op i Clfælde af uenighed i bestyrelsen 

Poul, Kasper og Bo sidder i byudviklingsudvalget. Alle 3 fra udvalget skal være obs på om der er noget vigCg 
som skal med op i bestyrelsen Cl vores møder. 

Punkt 7 –  Betaling af garage 

Kasper har snakket med ejeren af den garage som vi lejer Cl div Cng og sager. Ejeren er med på at hvis vi 
fejer og klipper noget hæk så slipper vi for betaling af lejen. Kasper går videre med sagen. 

Punkt 8 – Evt. 

Intet at bemærke Cl deVe punkt. 



 

Næste møde: 

Tirsdag d.19 November 2024 fra kl 16:00 – 18:30 (Åby Bibliotek – Studiekredslokalet) (Vær obs på start 
Ndspunktet Nl mødet) 


